
PROTOKÓŁ nr XII/2025 

Z XII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 29 stycznia 2025 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XII sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok godz. 13:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

Przed przejściem do kolejnego punktu porządku obrad nastąpiło wręczenie 

wyróżnień Radnym Rady Miejskiej Sierpca, panu Zbigniewowi Długokęckiemu, panu 

Waldemarowi Frydrychowiczowi oraz panu Krzysztofowi Skrzyńskiemu z okazji 10-lecia 

pracy na rzecz samorządu. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczącego RM, p. D. Malanowski, zgłosił wniosek formalny o zdjęcie pkt. 9  

i 10 z dziennego porządku obrad.  

Wyjaśnień na temat powodów zdjęcia tych punktów z porządku obrad udzieliła 

Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, informując, iż pkt. 9 zostaje zdjęty z powodu 

konieczności zweryfikowania powierzchni zawnioskowanej do kontynuacji dzierżawy, 

natomiast w pkt. 10 weryfikacji będzie podlegał wnioskodawca.  



 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Sierpca o zdjęcie pkt. 9 i 10 z 

dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał zmieniony porządek obrad i poddał 

go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach.  

Rada w Głosowaniu: 14 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kacperski 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XI sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, poinformował o planowanym 

posiedzeniu Komisji w dniu 3 lutego br., przedmiotem którego będą akty powierzeń z 

ostatnich 5 lat pomiędzy spółką ZGKiM w Sierpcu a Gminą Miasto Sierpc. Jako 

kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, zdając 

relację z jej posiedzenia w dniu 15 stycznia br., na której procedowana była skarga 



Uniwersytetu Trzeciego Wieku na dyrektora CKiSZ w Sierpcu praz petycja 

mieszkańców ul. Kochanowskiego w sprawie sprzeciwu wobec planów postawienia 

znaków zakazu zatrzymywania oraz postoju na tej ulicy a na dzisiejszym posiedzeniu 

Rada będzie głosować nad petycja Gminy Zakopane. Następnie głos zabrał 

Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Frydrychowicz, przedstawiając tematykę  

i przebieg posiedzenia w dniu 22 stycznia br. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Z-ca Burmistrza, p. P. Nowakowski, przedstawił sprawozdanie za okres od 21 grudnia 

2024 r. do 24 stycznia 2025 r. -  załącznik nr 4 

 6. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 436/LVI/2018 Rady Miejskiej Sierpca z dnia  

18 kwietnia 2018 r. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o przedstawienie projektu uchwały poprosił 

Inspektor WPS, p. M. Tuzinkiewicz, która poinformowała, iż Rada Miejska w dniu  

18 kwietnia 2018 r. podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla zachodniej części 

obszarów położonych wzdłuż rzeki Sierpienicy. Uchwała ta była zmieniana z uwagi 

na konieczność podziału prac na dwa etapy – etap I – Sierpienica Dolina Rzeki oraz 

etap II – Sierpienica Skansen. W toku prac planistycznych stwierdzono, iż na etapie II 

część działek w ewidencji gruntów i budynków widnieje jako tereny leśne, dla 

których obowiązuje sporządzenie uproszczonego planu urządzania lasu lub 

inwentaryzacji stanu lasu. Jeżeli w tym momencie tereny położone na obszarze 

skansenu, będące własnością w użytkowaniu wieczystym Muzeum Wsi Mazowieckiej 

przeznaczymy pod tereny leśne, to zablokowane zostaną możliwości inwestycyjne 

skansenu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 436/LVI/2018 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 18 

kwietnia 2018 r. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

121/XII/2025 RM  ws. zmiany uchwały Nr 436/LVI/2018 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

18 kwietnia 2018 r. - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 

7. Uchwała RM ws. powołania członków do Rady Fundacji "Sierpc - miasto ze 

smakiem". 



W tym punkcie głos zabrał Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, przedstawiając 

kandydatów do Rady Fundacji , którzy wyrazili zgodę i chęć pracy: Anna Trzcińska, 

Ewa Rycharska, Dorota Ossowska, Michał Weber, Bogumiła Trojanowska, Waldemar 

Goczyński, Dorota Żbikowska, Monika Stańczak. Dodał, iż te osoby pracowały w 

Fundacji i chcą dalej w niej pracować. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

poinformował, że w dniu 30 grudnia 2024 r. wpłynęło do niego pismo od Radnego, 

p. K. Kacperskiego, zawierające zgłoszenie dwóch osób do Rady Fundacji: Edyty 

Paciuszkiewicz oraz Marka Rożniaka. Radny, p. K. Kacperski, w ramach uzupełnienia 

dodał, iż będzie przeciwny podjęciu tej uchwały, wyjaśniając, iż nie jest to sprzeciw 

dla wymienionych kandydatur, ale po deklaracji Burmistrza, przy okazji zdjęcia tej 

uchwały z porządku poprzedniej sesji z powodu potrzeby wcześniejszego 

przedstawienia sprawozdania z działalności Fundacji, to sprawozdanie do dzisiaj nie 

zostało przedstawione i stąd jego sprzeciw. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

po ponownym odczytaniu kandydatur do Rady Fundacji "Sierpc - miasto ze 

smakiem" poddał przedmiotową uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania członków do Rady Fundacji "Sierpc - miasto ze 

smakiem". 

Rada w głosowaniu: 8 – „za”, 3 – „przeciw’, 3 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

122/XII/2025 RM  ws. powołania członków do Rady Fundacji "Sierpc - miasto ze 

smakiem" - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

PRZECIW (3) 

Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Skrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 

8. Uchwała RM ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

na okres roku - ul. Piastowska. 

O omówienie projektu uchwały została poproszona Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, 

która poinformowała, że jest to działka położona przy ul. Piastowskiej o powierzchni  

1 m2 . Celem tej dzierżawy jest ustawienie potykacza reklamowego, który jest 

elementem niezwiązanym trwale z gruntem. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres roku - ul. Piastowska..  



Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

123/XII/2025 RM  ws. kontynuacji dzierżawy nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej na okres roku - ul. Piastowska  - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 

9. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy oraz kontynuację dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat. 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 10. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Stefana Grota - Roweckiego 4 . (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy jest zgodne z prawem, że najemca wynajmował lokal 

przez 4 lata i z tego tytułu otrzymuje bonifikatę 44%? Naczelnik WAG wyjaśniła, iż 

każdy wynajmujący lokal mieszkalny z zasobu komunalnego powyżej roku ma prawo 

wystąpić z wnioskiem o jego wykup na własność. W tym wypadku wnioskodawca 

wynajmuje lokal 4 lata i z tego tytułu otrzymał bonifikatę 4%, czyli 1% za każdy rok 

najmu a 40% otrzymuje każdy najmujący plus po 1% za każdy rok zamieszkania, ale 

nie więcej, niż 20%. Maksymalna wysokość bonifikaty wynosi 60%.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 1 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

124/XII/2025 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21 - 

załącznik nr 8 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 

12. Uchwała RM ws. petycji Rady Miasta Zakopane o wystąpienie do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i Kancelarii Prezesa Rady Ministrów z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy Prawo Ochrony Środowiska 

oraz Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie warunków, 

jakie powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę miejscową. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o głos poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 

p . J. Szewczykowską, która poinformowała, iż petycja była procedowana w dniu  

5 grudnia ubiegłego roku i dotyczyła wprowadzenia zmian legislacyjnych 

umożliwiających stworzenie mechanizmu, dzięki któremu będzie istniała możliwość 

weryfikacji jakości powietrza w miejscowościach uzdrowiskowych. Petycja została 

uznana za bezzasadną, ponieważ Sierpc nie jest miejscowością uzdrowiskową ani  

z taką miejscowością nie sąsiaduje.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Rady Miasta Zakopane o wystąpienie do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i Kancelarii Prezesa Rady Ministrów z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy Prawo Ochrony Środowiska 

oraz Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie warunków, 

jakie powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę miejscową. 

 Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

125/XII/2025 RM  ws. petycji Rady Miasta Zakopane o wystąpienie do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i Kancelarii Prezesa Rady Ministrów z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy Prawo Ochrony Środowiska 

oraz Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie warunków, 

jakie powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę miejscową - 

załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 



13. Uchwała RM ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca na 2025 rok. 

Radna, p. B. Gil, wyraziła sprzeciw dla rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

wymieniając zastrzeżenia, co do jego zapisów, m.in. braku dokładnych terminów 

zaplanowanych kontroli. Dodała, iż nie znalazła w teczce Komisji protokołu z 

przeprowadzonych kontroli z dnia 27 września 2024 r. dotyczącej zakończenia 

inwestycji utworzenia miejskiej zieleni między ul. Paderewskiego i ul. Solskiego  oraz 

trwającej inwestycji dotyczącej przebudowy ul. Narutowicza w Sierpcu. Do uwag 

Radnej Gil odniósł się Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski.  

Ad vocem Radna powiedziała, że gdyby Komisja złożyła sprawozdanie do  

31 grudnia, zgodnie ze statutem, to mogłaby przeczytać, które kontrole się odbyły a 

które się nie odbyły. Pan Balcerowski powiedział, że takie sprawozdanie Komisja złoży 

po przepracowaniu całego roku, bo w trakcie trwania poprzedniego roku zmieniła 

się kadencja Rady Miejskiej a tym samym i skład Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Skorłutowski, zapytał o pkt. 4 planu pracy, co znaczy 

wybrany w kontekście spółek miejskich? Przewodniczący Komisji odpowiedział, że 

nic jeszcze nie jest wybrane. Po zapoznaniu się z harmonogramem przewidzianym na 

marzec z planowanych zamówień będzie podejmowana decyzja odnośnie wizyt w 

wybranych jednostkach.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca na 2025 rok. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 1 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

126/XII/2025 RM  ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca na 2025 rok - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Bukowski, Krzysztof Skrzyński 

14. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

W tym punkcie głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, omawiając najważniejsze zmiany 

wprowadzone do uchwały budżetowej, takich jak m.in. zwiększenie planów 

wpływów z różnych dochodów o kwotę 8 890 zł, którymi są środki zaplanowane przez 

Zarządy Osiedli, jako wpływy do budżetu, kwota 7 328 zł – środki z Funduszu Pomocy 

Ukrainie, zadanie „Mazowsze bez Smogu”, które nie zostało wykonane w całości, 

czyli dotacja celowa w ramach środków Unii Europejskiej – kwota 156 952,50 zł. 



Następnie rozdział środków na paragrafy wydatkowe – kwota 342 805,85 zł, które to 

po części zostają wprowadzone z nadwyżki budżetowej, czyli niewykonanych 

wydatków w roku 2024 i środków wprowadzonych również z nadwyżki budżetu, jako 

środki Gminy Miasta Sierpc. W załączniku przychodów i rozchodów wprowadzana 

jest nadwyżka budżetowa w kwocie 216 850,49 zł, która jest przeznaczana na 

wykonanie ekspertyz i analiz. Radny, p. Z. Długokęcki, zapytał, ile środków zostało 

przekazanych w ubiegłym roku na pomoc Ukrainie a ile w tym roku? Skarbnik 

wyjaśniła, że środki na pomoc Ukrainie pochodzą z budżetu państwa i miasto nie 

przekazuje na te działania żadnych środków własnych a jedynie wskazuje 

zapotrzebowanie. W tej chwili wydatki nie zostały jeszcze dokładnie rozliczone, 

dlatego na dzień dzisiejszy nie jest możliwe dokładne wskazanie tego. Radna,  

p. B. Gil, zapytała o kwotę 433 301 zł na ochronę powietrza atmosferycznego i 

klimatu i duże sumy na „Mazowsze bez Smogu” i na jednostki budżetowe prosząc o 

przybliżenie na co te sumy zostaną wydane? Skarbnik udzieliła szczegółowych 

wyjaśnień odnośnie numeracji i nazewnictwa poszczególnych paragrafów. Jeśli 

chodzi o zadanie „Mazowsze bez Smogu”, to zadanie było finansowane w 2024 r., 

czyli środki są przeznaczane na szkolenia, na poprawę jakości powietrza i kontrole z 

tym związane i do tego celu będzie zakup drona, sprzętu pomocniczego do analizy 

popiołów, samochodu ekologicznego. Ujęte jest również wynagrodzenie dla 

ekodoradcy, zatrudnionego od 1 listopada 2024 r. i to wszystko jest właśnie 

finansowane ze źródeł zewnętrznych i po części ze źródeł Gminy Miasto Sierpc, 

zgodnie z podpisaną umową o dofinansowanie tego zadania. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok..  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

127/XII/2025 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 

15. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2025 – 

2040. 

Omówienia projektu dokonała Skarbnik, p. K. Joniak, informując, że w poprzednim 

punkcie w uchwale został zmieniony deficyt Gminy Miasta Sierpc, w związku z tym 

zachodzi potrzeba, zgodnie z ustawą, wprowadzenia tej zmiany do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. Poza tym w tabelarycznym układzie wprowadza się przychody 

i rozchody, zgodnie z załącznikiem nr 3 do uchwały zmieniającej budżet. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2025 – 

2040. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

128/XII/2025 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2025 – 

2040 - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar 

Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie –  

4 interpelacje. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. 

Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 13. Radna zadała też pytanie, czy firmy, 

TBS przejmująca zasób mieszkaniowy i przekazująca ZGKiM, będą dalej miały takie 

same nazwy oraz czy przekazanie odbyło się zgodnie z prawem i z właściwą 

informacją dla mieszkańców? Radny, p. K. Skrzyński, w odniesieniu do ul. Armii 

Krajowej 1, o którą pytał w interpelacji złożonej kilka miesięcy temu i dostał 

odpowiedź na jedno z pytań dotyczące pęknięć w jednym z mieszkań, że zostaną 

naprawione do końca 2024 r. Niestety do tej pory ta naprawa nie jest ukończona a z 

informacji mieszkańca wynika, że na pęknięte płytki będą naklejane nowe a poza 

tym przy okazji interpelacji Radnej Gil również się dowie, z czym związana jest 

podwyżka energii? W odniesieniu do wypowiedzi swoich poprzedników Radny,  

p. W. Frydrychowicz, wyraził nadzieję, że będzie to ostatnia sprawa, która jest 

wnoszona przez dwóch Radnych i nie jest do tej pory załatwiona i takie sytuacje nie 

będą się więcej zdarzały, że dwóch Radnych musi się zajmować jedną sprawą. 

Radny, p. K. Kacperski, poprosił o odpowiedź na piśmie w sprawie uszkodzonej lampy 

przy ul. Piastowskiej, co zgłasza już od października pytając jednocześnie, czy są 

dobre zapisy w umowach dla wykonawców w kwestii napraw gwarancyjnych i 

dlaczego tak długo to trwa? W tej sprawie głos zabrał Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, informując, że zgłaszał ją już we wrześniu i popierając Radnego 

Kacperskiego poprosił o interwencję. Wiceprzewodniczący, p. W. Skorłutowski, zadał 

pytanie odnośnie umowy podpisanej w firmą deratyzacyjną dotyczącą usunięcia 

gryzoni z miasta Sierpca, czy całe miasto jest nią objęte, czy tylko wskazane punkty, 

ponieważ otrzymał sygnał od mieszkańców ul. Kasztanowej o pojawieniu się gryzoni. 

Radna, p. B. Gil, zgłosiła awarię lampy przy bloku nr 28 na osiedlu Jana Pawła II. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zadał pytanie dotyczące zatoczki przy  

ul. Płockiej, która dotychczas była drogą wojewódzką a po oficjalnym otworzeniu 

obwodnicy stała się drogą powiatową i jakie w związku z tym należy poczynić kroki, 



aby ustawić w tym miejscu znak informujący o tym, że jest to parking do 

zatrzymywania się autobusów a nie dla samochodów osobowych? 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 5 min. przerwy. 

 17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Burmistrza, p. P. Nowakowski, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą budynku 

przy ul. Armii Krajowej 1 obiecał, że dołoży wszelkich starań, aby w ciągu najbliższego 

miesiąca Radni otrzymali szczegółowe odpowiedzi na piśmie. Jeśli chodzi o 

zapytanie, czy spółki zachowają tę samą nazwę, pan Nowakowski odpowiedział, że 

tak i przekazanie zasobu mieszkaniowego odbyło się zgodnie z prawem. W kwestii  

ul. Bema i zatoczki przy ul. Płockiej odpowiedzi udzielił Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki, 

informując, że odcinek ul. Bema, od skrzyżowania na odcinku do Dino, jest drogą 

gminną niespełniającą wymagań drogi dwukierunkowej. W przypadku zatoczki, to 

powiat jeszcze nie dysponuje dokumentami, z których wynika prawo własności. 

Dodał, że miasto, jeśli zostanie rozstrzygnięty przetarg na oznakowanie poziome i 

pionowe, poczyni taki ruch, aby zaprojektować taką organizację ruchu w tym 

miejscu i wprowadzić. Z-ca Burmistrza, p. P. Nowakowski, o uszczegółowienie 

odpowiedzi na pytanie dotyczące SIM, tekstyliów i nieświecącej lampy przy ul. Jana 

Pawła II 28, poprosił Naczelnik WSK, p. L. Rymer. Naczelnik WSK odpowiedzi udzieliła 

również w sprawie deratyzacji informując, że obowiązek ten jest oddelegowany 

właścicielowi, zarządcy, czy posiadaczowi nieruchomości i musi być 

przeprowadzany dwa razy do roku, wiosną i jesienią lub gdy na danej nieruchomości 

jest zwiększona populacja gryzoni. Radna, p. J. Szewczykowska, zapytała, w jakich 

godzinach czynny jest PSZOK? Naczelnik WSK odpowiedziała, że jest czynny do 

15:00. Radna Szewczykowska zaproponowała, zorganizować mobilny odbiór 

odpadów tekstylnych. Pani Rymer przyznała, że pomysł jest właściwy, ale dodała, że 

może to spowodować wzrost obsługi systemu. Poinformowała też o zmniejszonej 

częstotliwości odbioru gabarytów do 6 razy w roku, aby zaoszczędzić kosztów 

obsługi systemu. Odnośnie lampy przy bloku 28 Z-ca Burmistrza zadeklarował, że 

maksymalnie do końca tygodnia ten problem zostanie rozwiązany a jeśli chodzi o 

oznakowanie zatoki przy ul. Płockiej, to do końca lutego to oznakowanie powstanie. 

A jeśli chodzi o nieświecącą od września lampę przy ul. Piastowskiej pan Nowakowski 

wyjaśnił, iż problemem są kwestie formalne z wykonawcą i tym tematem też 

bezzwłocznie się zajmie. 

 18. Sprawy różne. 

Radny, p. K. Skrzyński, podziękował wszystkim naczelnikom i pracownikom Urzędu 

Miejskiego za pomoc w sprawnym działaniu Komisji Bezpieczeństwa, przede 

wszystkim Wydziałowi Spraw Społecznych i Komunalnych oraz Wydziałowi Inwestycji i 

Remontów, jak również Z-cy Burmistrza, p. P. Nowakowskiemu. Poprosił też o 

składanie informacji do Biura Rady odnośnie oświetlenia w mieście. Przewodniczący 

RM, p. D. Malanowski, poinformował o terminie kolejnej sesji w dniu 26 lutego br. 

Radny, p. Z. Długokęcki, zapytał, jaki zakres będzie ustawiania metalowych słupków 

przy Pl. Chopina oraz czy nie byłoby zasadne ustawienie znaku zakazu wjazdu dla 

samochodów ciężarowych przy wjeździe w ul. Kilińskiego? Ad vocem Radny,  

p. K. Skrzyński, poinformował, że temat oznakowania w mieście był również 

poruszany na Komisji Bezpieczeństwa. Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki, poinformował, 

że ustawienie słupków było wyznaczone tylko w newralgicznych miejscach, ale po 



wprowadzeniu stałej organizacji ruchu nie ma służb, które by to egzekwowały. 

Dodał, że wykonawca zobowiązał się wiosną wprowadzić jeszcze poprawki,  

w związku z czym sukcesywnie te słupki będą uzupełnianie licząc na służby, w tym 

Policję, która będzie egzekwować te zakazy. Poinformował też, iż ul. Kilińskiego jest 

drogą publiczną wojewódzką 541 i  nie można tam ograniczyć tonażu. Dopóki 

miasto nie przejmie odcinków dróg, gdzie będzie mogło postawić zakazy. Radna,  

p. J. Szewczykowska również podziękowała Naczelnikowi WIR, p. B. Ciemieckiemu, 

oraz Naczelnik WSK, p. L. Rymer, za współpracę i merytoryczną pomoc. 

 19. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

 p. Krzysztof Rudowski, zamknął obrady XII sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski 

 

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


